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PROTOKÓŁ Nr XXXIV/2023 

z XXXIV Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 30 marca 2023 r. (czwartek) w sali 

konferencyjnej GOKSiT w Korycinie, w godz. 10.00 – 13.30 pod przewodnictwem pani 

Iwony Chwiećko – przewodniczącego Rady Gminy Korycin. 

 

Stan Rady Gminy – 15 radnych 

Obecnych – 14 radnych (na początku 13 radnych, jeden radny spóźnił się i dołączył do obrad 

podczas przedstawiania sprawozdania przez Wójta Gminy Korycin) 

zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą załącznik do oryginału protokołu z Sesji Rady 

Gminy. 

 

Radni obecni podczas obrad sesyjnych: 

1) pan Radosław Andrysewicz 

2) pan Marek Brylewicz 

3) pan Jerzy Burak 

4) pani Iwona Chwiećko 

5) pani Ewa Jakowiec 

6) pani Emilia Lengiewicz 

7) pan Antoni Mróz 

      8)    pan Antoni Pakuła 

      9)    pan Grzegorz Sieńko  

      10)  pan Zdzisław Sitko 

      11)  pan Stanisław Szubzda 

      12)  pan Kazimierz Urban 

      13)  pani Julita Wasilewska 

      14)  pan Leszek Jan Wróbel 

 

Radny nieobecny – pan Janusz Małyszko 

 

Ponadto w posiedzeniu Sesji udział wzięli: 

1) pan Mirosław Lech – Wójt Gminy Korycin  

2) pan Andrzej Waszczeniuk – Skarbnik Gminy 

3) pani Wiktoria Pruszyńska – Sekretarz Gminy 

4) pani Ewa Michnowicz – protokolantka posiedzenia 

 

 Obrady XXXIV Sesji Rady Gminy Korycin prowadziła pani Iwona Chwiećko – 

przewodniczący Rady Gminy Korycin. 

 Na początku obrad sesyjnych pani przewodnicząca serdecznie powitała państwa 

radnych  oraz wszystkie osoby obecne na sali obrad. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że na stan 15 radnych w obradach sesyjnych uczestniczy w tej chwili 13 radnych, 

jeden jest w drodze na obrady, zatem obrady są prawomocne, gdzie Rada może obradować i 

podejmować stosowne uchwały. Przypomniała, że zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym uchwały zapadają zwykłą większością głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu jawnym. Zatem dzisiejsze uchwały 

powinny być w ten sposób podjęte.  

Pani przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej Sesji został Państwu 

radnym doręczony, zarządzam więc głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku 

obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Korycin. Na podstawie wykazu z głosowania imiennego pani 

przewodnicząca stwierdziła, iż w głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących 
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się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca stwierdziła, że porządek 

obrad XXXIV Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania 

stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych). 

Oto treść przyjętego porządku obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego XXXIV Sesji Rady Gminy Korycin. 

3. Przyjęcie protokołów z XXXII Sesji Rady Gminy odbytej dnia 30 grudnia 2022 roku 

oraz XXXIII nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej dnia 16 stycznia 2023 roku. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Korycin w okresie międzysesyjnym, 

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do 

Stowarzyszenia „Augustowsko – Biebrzański Park Turystyczny”   – uchwała Nr 

XXXIV/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 30 marca 2023 r. w powyższej sprawie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023  – uchwała Nr XXXIV/  

/2023 Rady Gminy Korycin z dnia 30 marca 2023 r. w powyższej sprawie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Korycin w 

2023 roku” - uchwała Nr XXXIV/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 30 marca 

2023 r. w powyższej sprawie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2024 roku - uchwała Nr XXXIV/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 

30 marca 2023 r. w powyższej sprawie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2023 rok – 

uchwała Nr XXXIV/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 30 marca 2023 r. w 

powyższej sprawie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na 

lata 2023 – 2033 – uchwała Nr XXXIV/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 30 

marca 2023 r. w powyższej sprawie.  

11. Rozpatrzenie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 

szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 rok 

(wysłano do Państwa radnych w dniu 30.01.2023 r.). 

12. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 

Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Korycinie za rok 2023 oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań w 2023 roku. 

13. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu dla rodzin 

wielodzietnych „Karta Dużej Rodziny” za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2022 

roku. 

14. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Komisji Gospodarki i Budżetu za 2022 

rok. 

15. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok. 

16. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 

2022 rok. 

17. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone przez państwa radnych na poprzedniej Sesji Rady 

Gminy Korycin. 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zamknięcie obrad.  
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Pani przewodnicząca stwierdziła, że zgodnie z proponowanym porządkiem obrad Rada 

Gminy Korycin winna przyjąć protokoły z XXXII Sesji Rady Gminy odbytej dnia 30 grudnia  

2022 roku oraz XXXIII nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej dnia 16 stycznia 2023 roku. 

Przypomniała, że były one wyłożone do wglądu państwa radnych w Urzędzie Gminy Korycin 

oraz zamieszczone w BIP Urzędu Gminy, każdy z radnych miał prawo wcześniej zapoznać się 

z ich treścią, wnieść uwagi, poprawki, które w drodze głosowania jawnego mogłyby być 

przyjęte bądź odrzucone przez Radę Gminy po uprzednim wysłuchaniu protokolanta. 

Pani przewodnicząca obrad zarządziła przystąpienie do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z XXXII Sesji. Na podstawie wykazu z głosowania imiennego stwierdziła, iż w 

głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca obrad stwierdziła, iż protokół z obrad XXXII Sesji Rady Gminy Korycin 

odbytej dnia 30 grudnia 2022 roku został przyjęty jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania 

stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych). 

Następnie pani przewodnicząca obrad zarządziła przystąpienie do głosowania nad 

przyjęciem protokołu z XXXIII nadzwyczajnej Sesji. Na podstawie wykazu z głosowania 

imiennego stwierdziła, iż w głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie 

wyniku głosowania pani przewodnicząca obrad stwierdziła, iż protokół z obrad XXXIII 

nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 16 stycznia 2023 roku został przyjęty 

jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu z obrad 

sesyjnych). 

 

 

 

Ad.4/   W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrał pan Mirosław 

Lech – Wójt Gminy Korycin i przedstawił sprawozdanie Radzie Gminy ze swojej działalności 

w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza z wykonania uchwał Rady. 

W okresie od XXXII Sesji Rady Gminy Korycin odbytej w dniu 30 grudnia 2022 roku do dnia 

dzisiejszej Sesji Rady tj. 30 marca 2023 roku realizowałem wspólnie z pracownikami Urzędu 

Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście  następujące zadania: 

1. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w dniu 4 stycznia 

2023 r., w ramach nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w 

Białymstoku oraz na merytoryczne stanowiska pracy do realizacji uchwały Rady Gminy 

Korycin podjęte podczas obrad XXXII Sesji Rady tj. 

1) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Korycin na lata 

2023 – 2025, 

2) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2023 rok, 

3) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Gospodarki i Budżetu na 2023 rok, 

4) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok, 

5) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2023 rok, 

6) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Korycin, 

7) w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2022 rok, 

8) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2022 – 2033, 

9) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Korycin na rok 2023, 

10) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 – 

2033.  

 2. W dniu  5 stycznia 2023 r. podpisałem umowę z Przedsiębiorstwem Eksploatacji Ulic 

i Mostów w Białymstoku na wykonanie inwestycji pn. „Przebudowa drogi gminnej w 

Mielnikach”. Obecnie trwają prace związane z jej przebudową. Droga jest wykonywana w 



4 
 

nawierzchni asfaltowej 4+6 cm, pobocza z kruszywa, obustronne, długość drogi wynosi 1,871 

km, a termin zakończenia inwestycji planowany jest w sierpniu tego roku. Dofinansowanie z 

PROW wynosi 63,63% tj. 1 402 787,00 zł, zaś wartość inwestycji to 1 946 169,39 zł. W 

podpisaniu umowy uczestniczyli mieszkańcy i sołtys wsi Mielniki. 

Tego dnia został również wyłoniony dostawca posiłków do szkoły podstawowej i przedszkola 

w Korycinie. Posiłki do placówek oświatowych dostarcza firma „Biesiada Weselna”, a cena za 

jeden obiad wynosi 20 zł. Dzieci korzystające z obiadów w ramach programu „Posiłek w szkole 

i w domu” otrzymują je bezpłatnie, zaś koszt obiadu dla rodzin nie objętych programem 

wynosi: w szkole - 10 zł, w przedszkolu – 5 zł. Różnicę w opłacie pokrywa Gmina Korycin z 

własnego budżetu.                                  

3. W dniu 6 stycznia br. uczestniczyłem, wspólnie z częścią państwa radnych, w 

uroczystej i radosnej celebracji Święta Trzech Króli w Korycinie. Po mszy św., którą śpiewem 

wzbogacił Chór EPOKA, obejrzeliśmy w sali konferencyjnej GOKSiT dwa spektakle teatralne: 

seniorzy przedstawili fragmenty „Opowieści wigilijnej”, a młodzieżowa grupa teatralna Jasełka 

Bożonarodzeniowe.   

4. W dniu 9 stycznia br. uczestniczyłem w Korycinie w spotkaniu dotyczącym projektu 

Renaldo i Spółdzielni Energetycznej.  

5. W dniach 11-12 stycznia 2023 r., wspólnie z Zastępcą Wójta i Dyrektor GOKSiT, 

uczestniczyłem w Warszawie w Kongresie NIEPODLEGŁA – były to dwa dni 

wielotematycznych debat i rozmów, dzięki którym powstają nowe plany i pomysły.   

6. Dnia 13 stycznia br. wziąłem udział w spotkaniu Zrzeszenia Producentów Sera 

Korycińskiego oraz w posiedzeniu Komisji Gospodarki i Budżetu.  

Spotkałem się również z Wójtem Gminy Janów, aby ustalić różnorakie kwestie związane z 

przejęciem od Związku Gmin „Kumiałka – Biebrza” gospodarki odpadami komunalnymi przez 

Gminy Janów i Korycin.  

7. W dniu 16 stycznia 2023 r. uczestniczyłem w obradach XXXIII nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy Korycin. 

8. W dniu 17 stycznia br. wziąłem udział on-line w posiedzeniu Zespołu ds. Obszarów 

Wiejskich, Wsi i Rolnictwa Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego.   

 9. W dniu 18 stycznia br. miało miejsce spotkanie z sołtysami wsi Gminy Korycin, na 

którym przybliżyliśmy państwu sołtysom sprawy związane z przyjęciem od 1 stycznia przez 

Gminę Korycin gospodarki odpadami komunalnymi oraz omówiliśmy inne bieżące sprawy 

dotyczące gminnej wspólnoty.  

W tym dniu przekazałem również w ramach nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu i Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej w Białymstoku oraz na merytoryczne stanowiska pracy do realizacji 

uchwały Rady Gminy Korycin podjęte podczas obrad nadzwyczajnej XXXIII Sesji Rady tj. 

1) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2023 rok, 

3) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 – 2033. 

 10. W dniu 20 stycznia 2023 r. uczestniczyłem on-line w posiedzeniu Zespołu ds. 

Systemu Finansów Publicznych z Zespołem ds. Obszarów Wiejskich, Wsi i Rolnictwa.  

 11. W dniu 23 stycznia br. wziąłem udział w Augustowie w posiedzeniu Rady 

Partnerstwa Porozumienia Terytorialnego „Augustowsko – Biebrzański Park Turystyczny”.  

 12. W dniu 24 stycznia br. uczestniczyłem w Warszawie w posiedzeniu Zarządu 

Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 

 13. W dniu 30 stycznia 2023 r., jako jeden z przedstawicieli Ruchu Samorządowego 

Tak! Dla Polski, wziąłem udział w konferencji prasowej i posiedzeniu senackiej Komisji 

Ustrojowej. Rozmawialiśmy przede wszystkim o braku działań rządu w sprawie odblokowania 
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dla Polski środków z KPO, co oddala nas od możliwości rozwojowych i wyrównywania szans. 

Przekazaliśmy również Apel do Prezydenta Andrzeja Dudy o bezpośrednie i skuteczne 

zaangażowanie się Prezydenta w proces odblokowywania tych finansów dla obywateli naszego 

kraju.  

14. W dniu 1 lutego 2023 r. uczestniczyłem w Brukseli w posiedzeniu Komisji CIVEX 

– Komisja Obywatelstwa, Sprawowania Rządów, Spraw Instytucjonalnych i Zewnętrznych. 

Dyskusja dotyczyła głównie kwestii wzmocnienia Partnerstwa Wschodniego, wolności 

mediów, umacniania procesów demokratycznych i perspektyw rozszerzenia Unii Europejskiej.  

 15. W dniu 3 lutego 2023 r. uczestniczyłem w wywiadzie dla telewizji regionalnej w 

temacie projektów inwestycyjnych realizowanych przez Gminę Korycin, a także wystąpiłem w 

Programie „Bez kantów” TVP Białystok.  

Odbyłem również spotkanie z projektantem w sprawie planowanej przebudowy infrastruktury 

sportowej przy Szkole Podstawowej w Korycinie. 

 16. W dniu 6 lutego br. odbyłem dwa spotkania z mieszkańcami wsi Przesławka i 

Wojtachy w sprawie planowanych inwestycji w tych miejscowościach.  

 17. W dniu 7 lutego 2023 r. uczestniczyłem wraz ze współpracownikami, w 

wideokonferencji z Rejonem Wileńskim w temacie ustalenia kolejnych, wspólnych 

przedsięwzięć inwestycyjnych w Programie Transgranicznym Interreg Litwa – Polska.  

Tego dnia opowiedziałem również na antenie pierwszego programu Polskiego Radia o 

rozbudowie i funkcjonowaniu Parku Kulturowego w Milewszczyźnie. 

 18. W dniu 8 lutego 2023 r. spotkałem się z Dyrektorami szkoły i przedszkola w 

Korycinie, z którymi omawialiśmy ewentualne utworzenie klubu żłobkowego w Korycinie. 

Zwróciłem się za pomocą mediów społecznościowych do mieszkańców naszej gminy o 

złożenie wstępnych deklaracji o chęci wysłania dzieci do lat 3 do placówki żłobkowej. W 

przypadku potwierdzenia takiej potrzeby uruchomienie placówki byłoby możliwe w roku 2024, 

a pobyt dziecka w żłobku byłby częściowo odpłatny. Wpłynęło 20 deklaracji, w tym 18 z terenu 

naszej gminy i dwie z gmin sąsiednich.  

Tego dnia uczestniczyłem również w wizji lokalnej na plaży w Korycinie w ramach konkursu 

na najlepiej oświetlony obiekt. 

 19. W dniu 10 lutego br. wziąłem udział w trzech zebraniach sprawozdawczych 

gminnych jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych w Korycinie, Ostrej Górze i 

Krukowszczyźnie. We wszystkich jednostkach zachodzą pozytywne zmiany i są konkretne 

plany na ten rok. W Korycinie przebudowany został dach starej remizy i postawiony mur 

ochronny od strony sąsiedniej zabudowy. W Krukowszczyźnie zakupiliśmy podświetlaną 

tablicę z nazwą jednostki, a druhowie ją zamontowali, wyżej umieścili syrenę alarmową oraz 

ustawili podświetlaną figurę Św. Floriana przez remizą. W Ostrej Górze przybyła wiata z 

grillem, w której druhowie i mieszkańcy ułożyli posadzkę z kostki betonowej, wykonali tablicę 

informacyjną i półkę na książki. Wszystkim strażakom – ochotnikom raz jeszcze bardzo 

dziękuję za aktywność, pomoc i udział we wszystkich gminnych wydarzeniach wymagających 

Waszego wsparcia czy obecności. 

 21. W dniu 13 lutego br. wziąłem udział w zebraniu z mieszkańcami wsi Rykaczewo, a 

także w wideokonferencji z Rejonem Wileńskim w sprawie wspólnych działań projektowych. 

 22. W dniu 16 lutego br. wziąłem udział w nagraniu programu dla stacji telewizyjnej 

TVN oraz uczestniczyłem w posiedzeniu on-line Ruchu Samorządowego Tak! Dla Polski i 

spotkaniu Zarządu ZGWRP, również w formule on-line. 

 23. W dniu 20 lutego br. wraz z współpracownikami i Księdzem Dziekanem, odbyłem 

spotkanie z projektantem w sprawie projektu renowacji kościoła i dzwonnicy w Korycinie. 

 24. W dniu 21 lutego br. uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym kolejnej edycji 

rozgrywek piłki błotnej w Korycinie, podczas Ogólnopolskich Dni Truskawki.  
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 25. W dniu 23 lutego br. wziąłem udział w wideokonferencji Zespołu ds. Obszarów 

Wiejskich, Wsi i Rolnictwa Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu, podczas której 

zaopiniowaliśmy projekty kilku rozporządzeń.  

 26. W dniu 24 lutego 2023 r. podpisałem w Urzędzie Marszałkowskim w Białymstoku, 

wspólnie ze Skarbnikiem Gminy, umowę na budowę i rozbudowę oczyszczalni ścieków w 

Korycinie wraz z rozbudową sieci wodnej i kanalizacyjnej w Korycinie. Koszt  wynosi 4,9 mln 

zł, a dofinansowanie z PROW to 100% kosztów inwestycji. Realizacja na zasadzie zaprojektuj 

– wybuduj ma potrwać dwa lata. 

W dniu 21 marca br. ogłosiłem postępowanie zakupowe na wyłonienie wykonawcy tego 

zadania. Po przebudowie oczyszczalnia zwiększy swoją przepustowość do 200m3/dobę, 

otrzyma nowoczesną technologię i m.in. dzięki zbiornikowi buforowemu będzie mogła 

przyjmować większe ilości ścieków dowożonych. 

Obecna oczyszczalnia budowana wraz z kanalizacją w latach 1993 – 1994 była jedną z 

pierwszych na obszarach wiejskich w ówczesnym województwie białostockim. Prosta, polska 

technologia do dziś pracuje bez większych problemów, jednak rozwój Korycina i gminy 

stawiają przed tym obiektem nowe oczekiwania. 

 27. W dniu 28 lutego br. uczestniczyłem w Mońkach w zebraniu założycielskim 

Stowarzyszenia „Augustowsko – Biebrzański Park Turystyczny”. 

Tego dnia spotkałem się także z Wójtem Gminy Janów, aby poczynić ostatnie ustalenia 

dotyczące zakończenia współpracy w ramach Związku Gmin „Kumiałka – Biebrza” w temacie 

odbioru odpadów komunalnych. 

W tym dniu złożyliśmy również do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Podlaskiego 

wniosek o modernizację 550 metrowego odcinka drogi Przesławka – Zamczysk (Gmina Czarna 

Białostocka) na kwotę prawie 253 000 zł. Czekamy na informację o przyznaniu dotacji.  

 28. W dniu 1 marca 2023 r. wraz ze współpracownikami spotkałem się w Korycinie z 

Burmistrzem Tykocina i Dyrektorem Portu Kultury Tykocin, aby zastanowić się nad 

współpracą w ramach imprez gminnych np. Ogólnopolskie Dni Truskawki i Dni Tykocina czy 

Biesiada Miodowa i Festyn Archeologiczny. Takie wspólne działanie przyniosłoby wiele 

korzyści promocyjnych dla obydwu gmin.  

Tego dnia wziąłem również udział w Zabielu w negocjacjach ze Spółką BiomTrans w sprawie 

odbioru odpadów komunalnych z terenu naszej gminy. Finalnie została podpisana 

długoterminowa umowa (na 25 miesięcy) na odbiór i transport odpadów od mieszkańców.  

 29. W dniu 2 marca br. uczestniczyłem w Księżynie w Zgromadzeniu Ogólnym 

Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego.  

 30. W dniu 3 marca br. spotkałem się z przedstawicielami Rady Rodziców przy Szkole 

Podstawowej w Korycinie oraz uczestniczyłem on-line w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin 

Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej.  

 31. W dniu 6 marca 2023 r. otrzymaliśmy informację, że Gmina Korycin otrzymała I 

nagrodę w konkursie na „”Najlepiej Oświetloną Gminę i Miasto w 2022 roku” oraz „Najlepszą 

Inwestycję Oświetleniową 2022 Roku” za oświetlenie plaży nad zalewem w Korycinie wraz z 

infrastrukturą rekreacyjną. W swoim uzasadnieniu komisja konkursowa stwierdziła, że: 

„Zaprezentowana inwestycja oświetleniowa wyróżnia się w aspekcie funkcjonalnym i 

estetycznym. Jest elementem kreującym przyjazną, bezpieczną oraz ciekawą przestrzeń dla 

mieszkańców Gminy Korycin oraz gmin sąsiednich. Odpowiedni dobór oświetlenia 

znakomicie podkreśla walory rekreacyjne i użytkowe obiektu. Zdaniem Komisji 

reprezentowane instalacje oświetleniowe zostały wykonane w sposób przemyślany, spójny, z 

użyciem nowych technologii – przez co zapewniają wysoki komfort funkcjonalny i użytkowy 

obiektu.” 
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Nagrodę odebrałem wspólnie z panią Katarzyna Sadowską – Dyrektor GOKSiT w Korycinie 

w dniu 15 marca br. podczas Międzynarodowych Targów Sprzętu Oświetleniowego w 

Warszawskim Centrum EXPO. 

 32. W dniach 8-9 marca 2023 r. uczestniczyłem w Zarządzie oraz spotkaniu 

regionalnym Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej w Morawicy i w Kielcach. 

Na posiedzeniu Zarządu omawialiśmy najpilniejsze działania oraz programy i terminy 

Zgromadzenia Ogólnego (15-16 maja w Warszawie) i Kongresu (27-28 listopada w 

Warszawie). W Kielcach zwiedziliśmy Targi EKOTECH oraz zorganizowaliśmy dużą 

konferencję dla wójtów i burmistrzów, którą miałem przyjemność prowadzić nt. 

„Racjonalizacja gospodarki odpadami i zaopatrzenia w energię w gminach”.  

 33. W dniu 14 marca br. uczestniczyłem w Warszawie w spotkaniu z panem 

Włodzimierzem Czarzastym -Wicemarszałkiem Sejmu RP.  

 34. Trwają prace projektowe dotyczące przebudowy drogi gminnej DW671 – 

Krukowszczyzna – DK8. W dniu 16 marca 2023 r. została złożona do Starostwa Powiatowego 

w Sokółce dokumentacja zgłoszeniowa na 90%planowanego do przebudowy odcinka drogi. 

Pozostały odcinek prostujący drogę wymaga przygotowania dokumentacji dot. pozwolenia na 

budowę. Najprawdopodobniej po świętach rozpoczną się prace budowlane w terenie. 

Planowane zakończenie budowy – koniec 2023 roku. 

 35. W dniu 17 marca br. wziąłem udział w spotkaniu z mieszkańcami wsi Szaciłówka 

w sprawie remontu drogi gminnej. 

 36. W dniu 20 marca br. spotkałem się z Dyrektorami przedszkola i szkoły w Korycinie, 

wziąłem udział w nagraniu materiału dla TVP Białystok o rozbudowie Parku Kulturowego w 

Milewszczyźnie oraz uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami Błotnej Ligi Mistrzów 

w temacie organizacji kolejnej edycji turnieju piłki błotnej podczas Ogólnopolskich Dni 

Truskawki.  

 37. W dniu 22 marca br. za pomocą mediów społecznościowych zwróciłem się do 

mieszkańców Gminy Korycin z informacją o zamiarze przystąpienia do aktualizacji gminnych 

planów zagospodarowania przestrzennego. Proszę osoby zainteresowane o składanie do 

Urzędu Gminy wniosków dotyczących wprowadzenia zmian planistycznych związanych z 

przyszłymi zamierzeniami inwestycyjnymi w terminie do 4 kwietnia br.  

 38. W dniu 23 marca br. wziąłem udział w Urzędzie Marszałkowskim w Białymstoku 

w posiedzeniu Komitetu Monitorującego Program Fundusze Europejskie dla Podlaskiego 2021 

– 2027.  

 39. W dniu 27 marca br. gościliśmy w Gminie Korycin dziennikarzy Telewizji Polsat, 

zaś wieczorem wziąłem udział w programie „Bez kantów” TVP Białystok. 

Tego dnia przeprowadziliśmy także wizję w terenie w temacie lokalizacji tężni w Parku 

Kulturowym w Milewszczyźnie. 

Spotkałem się również z Dyrektorami placówek oświatowych celem omówienia wariantów 

lokalizacji oddziału sześciolatków (klasa „0”). 

 40. W dniu 28 marca br. udzieliłem wywiadu w Radiu Jard w temacie tworzenia 

spółdzielni energetycznych. 

 41. W dniu 29 marca 2023 r. spotkałem się rodzicami dzieci 6-letnich celem omówienia 

możliwości lokalizacji oddziału dla tych dzieci w przedszkolu lub w szkole podstawowej. 

Rodzice zdecydowali, że jeszcze w tym roku dzieci pozostaną w przedszkolu w Korycinie.  

Wziąłem także udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki i Budżetu, a także w spotkaniu z Radą 

Rodziców Szkoły Podstawowej w Korycinie. 

 42. Trwa ocena postępowania zakupowego na budowę sieci wodociągowej i 

kanalizacyjnej na osiedlu nad zalewem w Korycinie. Wpłynęło 11 ofert, trzy oferty są poniżej 

kwoty, jaką zamierzamy przeznaczyć na realizację zamówienia tj. 2 860 000 zł. Najniższa 
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oferta opiera na kwotę około 1 960 000 zł. Pierwsze postępowanie zostało unieważnione, bo 

wszystkie oferty były powyżej kwoty dostępnej w budżecie.  

 43. Trwają prace przy budowie grodziska wczesnośredniowiecznego i Domu 

Dziedzictwa przy Parku Kulturowym Korycin – Milewszczyzna. Planowany termin 

zakończenia prac to listopad 2023 roku.   

  44. Wydałem następujące zarządzenia:  

1) jako organ wykonawczy w sprawach: 

a) Zarządzenie Nr 124/2023 z dnia 10 stycznia 2023 r. w sprawie określenia terminów 

przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego, w tym 

terminów składania dokumentów do Przedszkola im. Jana Pawła II w Korycinie, Punktu 

Przedszkolnego w Bombli oraz do klasy I Szkoły Podstawowej im. Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Korycinie na rok szkolny 2023/2024,  

b) Zarządzenie Nr 125/2023 z dnia 10 stycznia 2023 r. w sprawie ustalenia maksymalnego 

miesięcznego wynagrodzenia dla Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w 

Korycinie, 

c) Zarządzenie Nr 126/2023 z dnia 10 stycznia 2023 r. w sprawie ustalenia maksymalnego 

miesięcznego wynagrodzenia dla Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Korycinie, 

d) Zarządzenie Nr 127/2023 z dnia 13 stycznia 2023 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu 

korzystania z Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Korycinie, 

e) Zarządzenie Nr 128/2023 z dnia 16 stycznia 2023 r. w sprawie opracowania planu 

finansowego dla wydzielonego rachunku środków Funduszu Pomocy, 

f) Zarządzenie Nr 129/2023 z dnia 16 stycznia 2023 r. w sprawie opracowania planu 

finansowego dla wydzielonego rachunku środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, 

g) Zarządzenie Nr 130/2023 z dnia 31 stycznia 2023 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2023 rok, 

h) Zarządzenie Nr 131/2023 z dnia 31 stycznia 2023 r. w sprawie opracowania planu 

finansowego dla wydzielonego rachunku środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, 

i) Zarządzenie Nr 132/2023 z dnia 8 lutego 2023 r. w sprawie upoważnienia Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Korycinie, 

j) Zarządzenie Nr 133/2023 z dnia 28 lutego 2023 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2023 rok, 

k) Zarządzenie Nr 134/2023 z dnia 28 lutego 2023 r. w sprawie opracowania planu finansowego 

dla wydzielonego rachunku środków Funduszu Pomocy, 

l) Zarządzenie Nr 135/2023 z dnia 28 lutego 2023 r. w sprawie opracowania planu finansowego 

dla wydzielonego rachunku środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, 

m) Zarządzenie Nr 136/2023 z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Korycin za 2022 rok, 

2) jako kierownik urzędu w sprawach: 

a) Zarządzenie Nr 45/2023 z dnia 3 stycznia 2023 r. w sprawie zmiany Regulaminu 

Wynagradzania Pracowników Samorządowych zatrudnionych w Urzędzie Gminy Korycin, 

b) Zarządzenie Nr 46/2023 z dnia 10 stycznia 2023 r. w sprawie zakupu przez pracowników 

obsługujących monitory ekranowe okularów korygujących wzrok. 

 45. Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej 

Sesji.   

 

Pani przewodnicząca poinformowała, że Rada Gminy wysłuchała sprawozdania z 

działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Gminy i 

nie wniosła do w/w sprawozdania uwag i zastrzeżeń.  
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Podczas przedstawiania sprawozdania przez Wójta Gminy na Sesję Rady dotarł 

spóźniony radny pan Marek Brylewicz. Od tej chwili w obradach sesyjnych bierze udział 14 

radnych Rady Gminy Korycin. 

 

Pan Jerzy Burak - Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu odczytał opinię 

Komisji dotyczącą projektów uchwał procedowanych na dzisiejszej Sesji Rady Gminy Korycin 

pochodzącą z posiedzenia Komisji Gospodarki i  Budżetu, odbytego dnia 29 marca 2023 roku.  

 

 

 

Ad.5/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

oraz przystąpienie do Stowarzyszenia „Augustowsko – Biebrzański Park Turystyczny”. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

Zgodnie z art. 84 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 

2023 r. poz. 40) w celu wspierania inicjatyw na rzecz społeczności lokalnej, poprawy 

infrastruktury oraz jakości usług społecznych postanawia się przystąpić do Stowarzyszenia 

"Augustowsko - Biebrzański Park Turystyczny". Współpraca w ramach Stowarzyszenia ułatwi 

współdziałanie samorządów lokalnych poprzez sprawniejszą koordynację działań, umożliwi 

szersze wykorzystanie potencjału lokalnych społeczności, ich integrację i wymianę 

doświadczeń w zakresie rozwoju gospodarczego, kulturalnego, oświatowego i społecznego. 

 Mając powyższe na uwadze celowe i zasadne jest przystąpienie do Stowarzyszenia 

"Augustowsko - Biebrzański Park Turystyczny".  

Radna Emilia Lengiewicz – proszę o jakieś ogólne informacje, jak to ma przebiegać? 

Radny Grzegorz Sieńko – ile to ma kosztować, czy w ogóle ma coś kosztować, jaki to ma cel, 

bo nie za bardzo jest wyjaśnione. 

 Wójt Gminy – z budżetu nic nas to nie będzie kosztowało, natomiast jest to inicjatywa 

zmierzająca do tego, ażeby gminy skupiające się w Stowarzyszeniu, mogły skorzystać z 

ewentualnych, dodatkowych źródeł finansowania w ramach strategii, które nie będą dostępne 

dla poszczególnych samorządów. Do tej pory nie podjęliśmy jeszcze tej uchwały ze względu 

na to, że nie była wcześniej planowana Sesja Rady. Pomimo tego uczestniczyłem w zebraniu 

założycielskim Stowarzyszenia, gdzie Gmina Korycin brała udział jako „gość”, a inne gminy 

miały już takowe uchwały podjęte. Nic się jednak nie stało, bo od początku informowaliśmy, 

że uchwałę w tej sprawie przedstawimy na najbliższym posiedzeniu Sesji Rady Gminy. 

Proponuję podjęcie tej uchwały i wstąpienie do Stowarzyszenia jako, że w ramach nowej 

perspektywy finansowej będą premiowane porozumienia terytorialne w formie stowarzyszeń, 

a nam stworzy to dodatkowe możliwości pozyskania środków finansowych na zamierzania, 

jakie planujemy w przyszłości na przestrzeni przynajmniej tego okresu finansowego UE.  

 Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do Stowarzyszenia „Augustowsko – 

Biebrzański Park Turystyczny”. 

 

 



10 
 

UCHWAŁA NR XXXIV/266/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 marca 2023 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do Stowarzyszenia 

„Augustowsko – Biebrzański Park Turystyczny”  

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.6/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie 

zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

Dnia 28 grudnia 2022 roku Rada Ministrów przyjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w 

sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019 – 2023. Zmiany dotyczą podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania ze wsparcia ze 150% do 200% kryterium, o którym mowa w art. 8 ustawy o pomocy 

społecznej. Dzięki temu pomoc w ramach programu „Posiłek w szkole i w domu” otrzymają 

osoby o niskich dochodach, których dochód nie przekracza: 

- 1552 zł dla osoby samotnie gospodarującej (dotychczas było to 1164 zł), 

- 1200 zł dla osoby w rodzinie (dotychczas było 900 zł). 

Zmiany te pozwolą zapewnić szerszy dostęp i wsparcie większej grupy osób wymagających 

pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności. 

Wieloletni rządowy program „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 zapewnia pomoc 

zarówno osobom starszym, niepełnosprawnym, o niskich dochodach, jak i dzieciom, które 

wychowują się w rodzinach znajdujących się w trudnej sytuacji. 

 W związku z powyższym podjęcie proponowanej uchwały jest w pełni uzasadnione.  

Radna Julita Wasilewska – mam dwa szybkie pytania: dlaczego nie było przedstawionego 

projektu uchwały o podwyższenie kryterium w przypadku zasiłku na Sesji w styczniu oraz ile 

osób pobierało do tej pory i ile skorzysta po podjęciu uchwały? 

 Odpowiedziała Sekretarz Gminy – 16 stycznia podjęliśmy uchwałę o podwyższeniu 

kryterium na posiłki wydawane dla dzieci w szkole i już po tej decyzji – 18 stycznia, dostaliśmy 

z Urzędu Wojewódzkiego odpowiedź, że kwota ta może być zwiększona, więc na tej Sesji 

podejmujemy uchwałę, że będziemy świadczyć pomoc także w formie zasiłku celowego dla 

osób o niskich dochodach na konto, a one w ramach tego sobie wykupią posiłek. Drugie pytanie 

– do tej pory 17 rodzin i 10 osób samotnych korzystało z pomocy w formie zasiłku a nie 

obiadów, bo obiadów w szkole jest 52 wydawanych z tego programu, a w przedszkolu 20. 

Liczymy, że po podniesieniu kryterium kolejne 10 osób skorzysta z zasiłku celowego.  

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy 
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społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023.  

 

 

UCHWAŁA NR XXXIV/267/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 marca 2023 r. 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 

  

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.7/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie określenia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Korycin 

w 2023 roku”. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

Zgodnie z art. 11a  ust. 1 niniejszej ustawy o ochronie zwierząt Rada Gminy corocznie 

do dnia 31 marca określa w drodze uchwały Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na dany rok.  

Na postawie art. 11a ust. 7 ustawy o ochronie zwierząt, projekt Programu został przedstawiony 

do zaopiniowania Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii w Sokółce oraz Kołom Łowieckim 

działającym na terenie Gminy Korycin. W związku z brakiem informacji o działających na 

terenie Gminy organizacjach społecznych zajmujących się ochroną zwierząt – projekt 

Programu został także zamieszczony na stronie internetowej Gminy w celu zaopiniowania 

przez zainteresowane organizacje społeczne działające na obszarze Gminy Korycin. 

Zwróciliśmy się również do Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami Oddział w Białymstoku z 

informacją o możliwości zaopiniowania naszego Programu, w przypadku gdy obejmują swoją 

działalnością naszą Gminę.  

Uchwalenie przez Radę Gminy powyższego Programu przyczyni się do ograniczenia 

bezdomności zwierząt. W przygotowanym Programie określona została wysokość środków 

finansowych przeznaczonych na jego realizację, które zostały ujęte w planie finansowym 

budżetu Gminy Korycin na 2023 rok. 

 W związku z powyższym przyjęcie przedstawionej uchwały należy uznać za zasadne. 

Radny Zdzisław Sitko – co to jest za schronisko, bo ono nie zabiera tych psów. Miałem taki 

przypadek, musiałem dwa tygodnie tułać się z psem, aż musiał lekarz weterynarii przyjechać i 

uśpić, bo w schronisku powiedzieli, że pies kuleje, to takich psów nie biorą. Musi być zdrowy 

i najlepiej z papierami i rasowy. 

 Sekretarz Gminy – w ramach tego programu zostało wyłonione w postępowaniu 

schronisko Green House z Krzeczkowa. To samo schronisko świadczyło również usługi dla 

Związku Gmin „Kumiałka – Biebrza”. To prawda, że odławiają zwierzęta zdrowe, gdyż w 
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innym paragrafie programu mamy zawarte usługi weterynaryjne i jeśli np. jest jakaś kolizja 

drogowa z udziałem zwierzęcia to przyjeżdża weterynarz i albo leczy to zwierzę albo usypia.  

 Radny Grzegorz Sieńko – to jeszcze powie pani, ile to będzie kosztowało, żeby nasze 

społeczeństwo wiedziało. 

 Sekretarz – schronisko 7 tys. zł miesięcznie. Jeśli mają państwo wiedzę, kto zrobi nam 

taniej, to my bardzo chętnie skorzystamy z tej usługi. Robiliśmy rozeznanie cenowe i nikt taniej 

się nie zgłosił, a to jest obowiązek i musimy świadczyć tego typu usługi.  

 Radny Sieńko – a jaka kara nam grozi, jeśli tego nie zrobimy? 

Sekretarz – jeszcze nigdy jej nie mieliśmy, więc możemy się przekonać.  

 Radna Emilia Lengiewicz – czy było robione badanie, ile średnio rocznie takich 

zwierząt jest odławianych z naszej gminy i czy sprawdzane było, ile kosztowałby ewentualny 

program kastracji lub sterylizacji zwierząt? 

 Sekretarz – takie informacje są, przychodzą co miesiąc z fakturą, ile jest zwierząt z 

terenu gminy, ile zostało odłowionych w danym miesiącu i ile zostało uśpionych, bo były chore. 

Poprzednio chore też przyjmowali, więc trzeba wejść na górę i porozmawiać z panią 

Małgorzatą i tą sprawę wyjaśnić.  

Nie sprawdzaliśmy, ile kosztowałby program sterylizacji, z tym że większość zwierząt jest po 

prostu wyrzucanych na trasie nr 8 i one nie są zwierzętami pochodzącymi od naszych 

mieszkańców. Każdy, kto zgłasza zwierzę musi podpisać oświadczenie, że nie jest jego 

właścicielem i nie zna osoby, która nim jest, więc to nie są zwierzęta z Gminy Korycin.  

 Wójt Gminy szeroko opowiedział o problemie bezpańskich psów, który jest problemem 

ogólnopolskim, o metodach radzenia sobie z nim w różny sposób przez różne samorządy, o 

wieloletniej próbie przekonania rządu do wprowadzenia ustawy o obowiązku czipowania 

zwierząt, co kompleksowo rozwiązałoby ten problem oraz o odpowiedzialności i kosztach 

właścicieli zwierząt, które powinni ponosić decydując się na posiadanie czworonoga (szczegóły 

wypowiedzi do odsłuchania z nagrania Sesji na stronie www.korycin.pl).  

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Korycin w 2023 roku”. 

 

 

UCHWAŁA NR XXXIV/268/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 marca 2023 r. 

w sprawie określenia „programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Korycin w 2023 roku” 

  

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

http://www.korycin.pl/
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Asd.8/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie nie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024 roku. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. Otrzymali Państwo także 

wysokość funduszu sołeckiego z rozbiciem na poszczególne wsie. 

Na podstawie art. 2 ustawy z dnia 21 lutego 2014 r. o funduszu sołeckim (t.j. Dz.U. z 

2014 r. poz. 301) Rada Gminy Korycin rozstrzyga o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki. W terminie do 31 marca roku poprzedzającego rok budżetowy 

rada podejmuje uchwałę, w której wyraża lub nie wyraża zgody na jego wyodrębnienie.  

Fundusz sołecki to środki zagwarantowane w budżecie gminy dla sołectwa na realizację 

przedsięwzięć, które są zadaniami własnymi gminy, służą poprawie warunków życia 

mieszkańców i są zgodne ze strategią rozwoju gminy.  

W Gminie Korycin, w której funkcjonują 32 sołectwa, wyrażenie zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego wiąże się z rozdrobnieniem środków. Mając na uwadze możliwości 

ekonomiczne gminy i jej dochody, zabezpieczenie środków w ramach funduszu sołeckiego na 

2024 rok byłoby szkodliwym dla dalszego rozwoju gminy. Za celowe uważa się wspieranie i 

upowszechnianie idei samorządowej, tym samym mimo nie wyodrębnienia funduszu 

sołeckiego w 2024 roku będą ponoszone wydatki na rzecz poszczególnych sołectw poprzez 

realizację kolejnych inwestycji i przedsięwzięć. Doświadczenie innych gmin wyodrębniających 

fundusz sołecki pokazuje ogromne rozdrobnienie wykonywanych zadań, co powoduje mało 

wymierne efekty rzeczowe. 

W związku z tym, że gmina poprzez realizację różnorodnych inwestycji w poszczególnych 

sołectwach m.in. poprzez budowę czy remont dróg i chodników, placów zabaw, świetlic, altan 

wiejskich itp. zapewnia mieszkańcom poprawę warunków życiowych w większym zakresie, 

niż byłoby to możliwe w przypadku wyodrębnienia środków na fundusz sołecki. 

 Zatem podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

Gminy Korycin na 2024 rok środków stanowiących fundusz sołecki jest uzasadnione. 

 Radna Emilia Lengiewicz – ja bardzo bym chciała, żeby ta informacja, którą dziś 

otrzymaliśmy czyli naliczenie wysokości funduszu sołeckiego na 2024 rok znalazła się na 

stronie gminy, żeby mieszkańcy zobaczyli, o jakich kwotach jest mowa, bo nie znalazłam takiej 

informacji na Biuletynie Informacji Publicznej. Jak co roku jestem zdania, że raz na 30 lat 

moglibyśmy ten fundusz wyodrębnić. Byłaby to okazja, żeby mieszkańcy spotkali się i 

przedyskutowali, czy są im te środki potrzebne czy nie. Ten fundusz, jeśli nie zostanie 

wykorzystany z powrotem wróci do puli ogólnej i myślę, że tak jak pan wójt często w 

wywiadach mówił, że pewne działania są narzucane odgórnie, a najlepiej o tym wiedzą 

samorządy, bo są najbliżej mieszkańca, tak uważam, że sołectwa mając możliwość decyzji, czy 

wykorzystają te środki czy nie, wiedziałyby to najlepiej.  

 Skarbnik Gminy – odnoszę się do możliwości opublikowania tej informacji na BIP, 

oczywiście możemy to zrobić i zrobimy, ale dopiero na koniec czerwca tego roku, ponieważ 

tak jak napisałem wytłuszczoną czcionką, jest to na razie szacunkowe wyliczenie tego 

funduszu. Taką informację opublikujemy mając już konkretne dane opublikowane np. przez 

Prezesa GUS. Dalsza część wypowiedzi Skarbnika dotyczyła zamierzeń inwestycyjnych i 

braku środków na wkład własny, po wyjęciu z budżetu kwoty ponad 600 000 zł na fundusz 

sołecki (szczegóły wypowiedzi do odsłuchania z nagrania Sesji na stronie www.korycin.pl). 

 Wójt Gminy – szanowni państwo nie chcę rozpętywać dyskusji, to co powiedział 

Skarbnik to jest sedno naszego postępowania … (pan Wójt uszczegółowił wypowiedź 

http://www.korycin.pl/
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Skarbnika dotyczącą finansowania inwestycji gminnych oraz opowiedział o genezie powstania 

funduszu sołeckiego w Polsce - szczegóły wypowiedzi do odsłuchania z nagrania Sesji na 

stronie www.korycin.pl).   

 Radna Iwona Chwiećko – mamy 32 sołectwa, czy do pana Wójta jakiekolwiek sołectwo 

z naszej gminy zgłosiło się z jakimś projektem przygotowanym, że chciałoby z tego skorzystać? 

 Wójt Gminy – jeżeli chodzi o postulaty mieszkańców, to sami doskonale wiecie, że 

wszelkie zgłoszone wnioski, gdzie tylko jest potrzeba i umotywowanie tej potrzeby oraz 

wkładu własnego, są przez nas załatwiane pozytywnie. Realizujemy przedsięwzięcia 

infrastrukturalne w całej przestrzeni gminnej po kolei, ale oczywiście wszystkiego nie jesteśmy 

w stanie zrobić. Dotyczy to najbardziej potrzebnych dróg lokalnych, ale także innych 

związanych z rozwojem działalności rolniczych czy gospodarczych.  

Radny Jerzy Burak – rozmawiałem z pięcioma sołtysami i nikt nie wyraził zgody, żeby 

podjąć te pieniądze z gminy, bo wiąże się to z biurokracją i odpowiedzialnością i nie ma 

chętnego na ten fundusz, najwyżej można zebrać sołtysów i spytać, czy wyrażają zgodę na coś 

takiego.   

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 4 było 

przeciw, a 1 wstrzymał się od głosu. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie nie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024 roku. 

 

UCHWAŁA NR XXXIV/269/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 marca 2023 r. 

w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

  

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

Pani przewodnicząca ogłosiła 15 minut przerwy. 

Wznowiono obrady. 

 

 

 

Ad.8/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2023 rok.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

 Skarbnik Gminy – proponowane zmiany dotyczą zarówno treści normatywnej uchwały, 

jak i dochodów i wydatków, także inwestycyjnych oraz przychodów i rozchodów budżetu. 

Następnie Skarbnik szczegółowo omówił wszystkie proponowane do wprowadzenia w 

budżecie zmiany, odpowiadają na bieżąco na zadawane przez panią Emilię Lengiewicz pytania 

w tej kwestii (szczegóły wypowiedzi do odsłuchania z nagrania Sesji na stronie 

www.korycin.pl).  

 Radna Emilia Lengiewicz zapytała, nawiązując do wypowiedzi Skarbnika o rezygnacji 

z udzielenia dotacji dla Powiatu w wysokości 650 tys. zł na przebudowę drogi powiatowej – 

http://www.korycin.pl/
http://www.korycin.pl/


15 
 

czy mamy informację, dlaczego Powiat Sokólski zrezygnował z budowy tej drogi i jeśli nie 

mamy, to prosiłabym o takie wyjaśnienie naszych przedstawicieli w Powiecie panią Agnieszkę 

Szczygielską i panią Bożenę Jelską – Jaroś. Jest to wniosek formalny chyba, że była taka 

informacja z Powiatu? 

 Skarbnik Gminy – do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy takiego wyjaśnienia. 

 Wypowiedź Skarbnika uzupełnił pan Wójt mówiąc m.in. o poszukiwaniu dodatkowych 

źródeł finansowania inwestycji dotyczącej rozbudowy Parku Kulturowego w Milewszczyźnie 

oraz opowiedział o kolejnych planach inwestycyjnych w tym miejscu np. budowie tężni 

solankowej, odpowiadając na bieżąco na pytania zadawane przez radną Lengiewicz  (szczegóły 

wypowiedzi do odsłuchania z nagrania Sesji na stronie www.korycin.pl).  

 Radna Emilia Lengiewicz – muszę przyznać, że mam „zagwostkę”, jeśli chodzi o 

zmiany w budżecie, ponieważ informując mieszkańców o zmianach w budżecie byli oni 

zaskoczeni pomysłem budowy tężni i to niekoniecznie w pozytywnym znaczeniu i trudne jest 

głosowanie nad tym ogólnie. Najlepiej by było wyszczególnić Milewszczyznę i pozostałe 

rzeczy, bo w całości jest to kłopotliwe. Słyszę głosy, że na to i na to nie ma środków, w 

przedszkolu będzie 5 oddziałów – 96 dzieciaków, a plac przy przedszkolu praktycznie świeci 

pustkami i mimo, że koszt dokumentacji jest w skali całego budżetu niewielki – 47 000 zł, ale 

za tą kwotę już by można było fajnie po części wyposażyć plac przy przedszkolu. 

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 2 było 

przeciw i 2 wstrzymało się od głosu. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Korycin na 2023 rok. 

 

UCHWAŁA NR XXXIV/270/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 marca 2023 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2023 rok 

  

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.10/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 – 2033. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 Skarbnik Gminy – tradycyjnie zmiany w budżecie pociągają za sobą konieczność zmian 

w WPF i w zakresie roku 2023 takich zmian dokonałem (dalsze szczegóły wypowiedzi do 

odsłuchania z nagrania Sesji na stronie www.korycin.pl).  

 Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 było 

przeciw, a 1 wstrzymał się od głosu. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 – 2033. 

http://www.korycin.pl/
http://www.korycin.pl/
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UCHWAŁA NR XXXIV/271/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 30 marca 2023 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 - 2033 

  

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.11/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy zapozna się ze Sprawozdaniem z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego 

za 2022 rok. Sprawozdanie wysłano do państwa w dniu 30 stycznia 2023 roku. 

 Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin zapoznała się z powyższym 

sprawozdaniem i nie wniosła uwag ani zastrzeżeń.  

 

 

 

Ad.12/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy zapozna się ze Sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Korycinie za rok 2022 oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań w 2023 roku. 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin zapoznała się z powyższym 

sprawozdaniem i nie wniosła uwag ani zastrzeżeń.  

 

 

 

Ad.13/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy zapozna się ze Sprawozdaniem z realizacji Gminnego 

Programu dla rodzin wielodzietnych „Karta Dużej Rodziny” za okres od 1 stycznia do 31 

grudnia 2022 roku. 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin zapoznała się z powyższym 

sprawozdaniem i nie wniosła uwag ani zastrzeżeń.  

 

 

 

Ad.14/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy rozpatrzy Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki i 

Budżetu za 2022 rok. 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin zapoznała się z powyższym 

sprawozdaniem i nie wniosła uwag ani zastrzeżeń.  
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Ad.15/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy rozpatrzy Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 

2022 rok. 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin zapoznała się z powyższym 

sprawozdaniem i nie wniosła uwag ani zastrzeżeń.  

 

 

 

Ad.16/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy rozpatrzy Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji za 2022 rok. 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin zapoznała się z powyższym 

sprawozdaniem i nie wniosła uwag ani zastrzeżeń.  

 

 

 

Ad.17/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrała pani Wiktoria 

Pruszyńska – Sekretarz Gminy i przedstawiła odpowiedzi na pisemne wnioski zgłoszone przez 

radnych gminy na poprzedniej Sesji Rady. 

 Radny Stanisław Szubzda – w kwestii jakości wody nie zadowala mnie taka odpowiedź, 

z wodą nic się nie zmieniło, a nawet pogorszyło. Taka sytuacja jest nie tylko u mnie, ale w całej 

wsi i wsiach sąsiednich. Z tej samej sieci jest zasilana także Jasionowa Dolina w sąsiedniej 

gminie i to samo jest tam. Wnioskuję, żeby zostały zbadane wody nie tam, gdzie się je pobiera, 

ale w domach u odbiorców w miejscowościach Laskowszczyzna, kol. Laskowszczyzna i 

Jasionowa Dolina, bo to ta sama linia, choć inna gmina.   

 

 

 

Ad.18/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrała pani 

przewodnicząca i poprosiła państwa radnych o zgłaszanie interpelacji i zapytań o charakterze 

zasadniczym, dotyczących spraw gminnej wspólnoty.  

Poinformowała jednocześnie, że w okresie międzysesyjnym na jej ręce nie wpłynęły 

interpelacje i zapytania państwa radnych w formie pisemnej. 

 

 Radna Emilia Lengiewicz – chodzi mi o lokalizację maszyn oblężniczych, na które 

środki zostały pozyskane przez Stowarzyszenie Przyjaciół Ziemi Korycińskiej – gdzie one będą 

ulokowane i jak z miejscami parkingowymi?  

 Wójt Gminy – jeżeli chodzi o lokalizację urządzeń, to już na etapie wniosku musiało 

być wskazane, gdzie mają być zlokalizowane. Maszyny oblężnicze to nie są wielkie urządzenia, 

a tego typu obiektów w Polsce praktycznie nie ma, są tylko pojedyncze przykłady, gdzie tego 

typu urządzenia są prezentowane szerszej publiczności. Będą one usytuowane na majdanie 

grodu wybudowanego w roku 2018, natomiast lokalizacja wiaty archeologicznej będzie tuż za 

ogrodzeniem przy obecnej wiacie chroniącej wczesnośredniowieczny piec chlebowy. Druga 

część zabudowy pofolwarcznej także zostanie przy okazji uporządkowana, więc otworzy się 

szersza przestrzeń np. na cele wystawiennicze w ramach imprez organizowanych w Parku 

Kulturowym w Milewszczyźnie.  
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W dalszej część Wójt opowiedział o zamierzeniach związanych z biznesplanem i dalszym 

funkcjonowaniem Parku, możliwościami zarobkowania i znacznym poszerzeniem oferty tego 

miejsca (szczegóły wypowiedzi do odsłuchania z nagrania Sesji na stronie www.korycin.pl).  

 Radna Emilia Lengiewicz – dostałam informację, że wczoraj o godz. 17.00 w 

Milewszczyźnie paliło się światło, nie wiem, czy jest taka potrzeba?  

 Wójt Gminy – ze światłem mamy ciągłe problemy, nie tylko w Milewszczyźnie czy 

innych naszych miejscowościach. Światło uliczne działa na zasadzie różnego rodzaju 

czynników i przełączników, które monitorujemy, ale…Jeśli państwo coś zauważycie prosimy 

o sygnał, ażebyśmy mogli zareagować, ponieważ nie jesteśmy sami w stanie wszystkiego 

zauważyć. Dziękuję za sygnał. 

 Radna Julita Wasilewska – ja chciałabym zgłosić, że u nas w Wojtachach nie ma światła 

na ulicy, a jeszcze jest potrzebne.  

 Radna Emilia Lengiewicz – od jakiegoś czasu mamy punkt dot. programu Czyste 

Powietrze i chciałam zapytać, jaki jest odzew mieszkańców, ile wniosków zostało złożonych i 

ilu mieszkańców uzyskało dofinansowanie? 

 Odpowiedziała Sekretarz Gminy – wszystkie informacje są na naszej stronie w zakładce 

Czyste Powietrze – ilość wniosków, ilość uzyskanych dotacji i to są dane na grudzień, a teraz 

przy rozliczeniu kwartalnym będą uszczegółowione, więc zapraszam do tej zakładki.  

 Radny Grzegorz Sieńko – Szaciłówka 39 – drugiego stycznia nie odebrane odpady i 21 

lutego nie odebrane odpady – mówię o zmieszanych i bioodpadach i 27 stycznia nie odebrane 

sortowane. Jest napisane na dokumencie od was, że odpady nie będą odbierane, gdy będą 

ustawione w miejscu niedostępnym dla samochodu. Mam pytanie – gdzie ja mam te odpady 

dostarczać? 

 Sekretarz Gminy – czy zgłosił pan to do osoby zajmującej się gospodarką odpadami? 

Radny Sieńko – nie, bo to nie ma sensu, skoro samochód nie da rady dojechać. Ja dostarczam 

do drogi gminnej, nie odbierane, a zapłacone. Co mam zrobić – następnej raty nie płacić? 

 Sekretarz – nie mieliśmy informacji z tej nieruchomości, że odpady zostały nieodebrane. 

Radny Sieńko – to już macie informację i róbcie z tym, co chcecie. Proszę mi dać odpowiedź, 

gdzie ja mam dostarczać śmieci. 

 Sekretarz – dobrze, dostanie pan odpowiedź, ale proszę wniosek na sekretariat. 

Radny Sieńko – nie, ma pani tu wniosek.  Kolejny temat – czy ktoś zainteresował się, że te 

nasze fotowoltaiki nie działają, wiecie coś o tym?  

 Sekretarz – tak wiemy, w ubiegłym roku była informacja, że nie działa od pana sołtysa 

z Wyłudek i osobiście dzwoniłam i firma wymieniała falowniki. Nie mam informacji ani od 

pana Skarbnika ani od pana, pierwsze słyszę. Zapraszam do działu inwestycji, jest cały referat 

i wszystkie zarzuty z zeszłego roku, były to trzy nieruchomości, były załatwione pozytywnie. 

Nie mam informacji, że nie działa, skończyłam interwencję na wymianie falowników. 

 Radny Grzegorz Sieńko – to informuje panią i proszę, żeby zadziałać coś w tym temacie, 

bo to jest normalne wprowadzanie ludzi w błąd, ludzie inwestują i montują instalacje 

fotowoltaiczne. Proszę o zaproszenie kogoś na sesję z PGE naszego i niech się wytłumaczy. 

 Wójt Gminy – teraz rozumiem, o co panu chodzi, bo myślałem, że chodzi o awarię, a 

chodzi o niewprowadzanie wyprodukowanej energii do linii przesyłowej ze względu na 

wysokie napięcie tam panujące. Jest to problem dotykający mieszkańców, szczególnie 

obszarów wiejskich i nie tylko naszej gminy ale innych również, a szczególnie woj. 

podlaskiego, gdyż mamy starą, niedopasowaną do potrzeb sieć linii przesyłowych i w tej chwili 

mówienie o rozwijaniu OZE jest czystą demagogią, gdyż linie przesyłowe są z lat 60-tych, 70-

tych, są zupełnie niedopasowane do potrzeb nawet istniejących gospodarstw domowych czy 

przedsiębiorstw. Naszym zdaniem najpilniejszą rzeczą w Rzeczypospolitej są inwestycje, które 

już dawno powinny być zrobione w linie przesyłowe, bo dopiero to pozwoli na duże inwestycje 

w branży farm fotowoltaicznych, wiatrowych czy biogazowni… (dalsza część wypowiedzi 

http://www.korycin.pl/
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pana Wójta oraz dyskusji z udziałem radnych w tym temacie do odsłuchania z nagrania Sesji 

na stronie www.korycin.pl).  

 Radna Julita Wasilewska – chciałabym prosić o równiarkę. 

Radny Sieńko – i ja też proszę o równiarkę, a z nią proszę o pracownika gminy, żeby nie było 

zarzutów do sołtysa, że my źle zrobiliśmy.  

 Radna Emilia Lengiewicz – mam dużą prośbę o wyznaczenie miejsca zakazu, bo mamy 

dużo parkingów, a nagminnie są parkowane auta przy wyjeździe straży pożarnej, to są też 

miejsca manewrowe, przygotowujące sprzęt, a są blokowane, dlatego bardzo bym prosiła, żeby 

w tym obszarze nie parkować aut.  

Kolejna prośba od mieszkańców Korycina, czy byłaby możliwość odbycia spotkania, w 

dogodnym dla pana Wójta terminie, bo chcieliby się spotkać i porozmawiać oraz dowiedzieć, 

na co są aktualnie złożone wnioski.  

 Wójt Gminy – odnośnie straży pożarnej to było wczorajsze zdarzenie zastawienia drzwi 

wyjazdowych z garażu straży pożarnej i ten wniosek zostanie pozytywnie rozpatrzony. 

Namalujemy kopertę zakazującą parkowania, to jest słuszna uwaga, którą zrealizujemy w 

najbliższym czasie. Następnie wójt szczegółowo opowiedział o przygotowywanych do złożenia 

oraz już złożonych wnioskach, szczególnie w ramach programu Interreg Litwa – Polska 

(szczegóły wypowiedzi do odsłuchania z nagrania Sesji na stronie www.korycin.pl).  

 Radny Antoni Pakuła – wniosek w imieniu mieszkańców Kumiały, już kilka razy 

zgłaszałem wcześniej, do Dyrekcji Dróg Krajowych. Wiosna, lato już idzie, a nie ma takiej 

możliwości, żeby wyjechać ciągnikiem z przyczepami, a trzeba plony zbierać czy trawę na 

łąkach. Zrobić należy lewoskręt lub światła, dopóki nie będzie obwodnicy, bo można dzień 

przestać i na swoją działkę nie dojechać. Ja już i o obwodnicę upominałem się, a mieszkańcy 

ścieżkę rowerową chcieli, bo jest miejsce, żeby zrobić, ale wiadomo, tak jak Wójt powiedział, 

Dyrekcja nie ma pieniędzy.  

 Wójt Gminy – ponowimy wniosek panie Antoni. Przypomnę, że Dyrekcja prowadzi w 

tej chwili inwestycję w postaci przebudowy mostu w Popiołówce, co mieszkańcy tej wsi i 

okolicznych odczuwają dość namacalnie, jak również …(dalsza część dyskusji i szczegóły 

wypowiedzi do odsłuchania z nagrania Sesji na stronie www.korycin.pl).  

 Radny Zdzisław Sitko – ponowić wniosek do GDDKiA dla wsi Zagórze budowa 

chodników i zatoczek zajezdniowych dla autobusów, bo autobus staje na środku i blokuje cały 

ruch, a dzieci ze szkoły czy ktoś z autobusu idzie i jest niebezpiecznie. 

 Radny Marek Brylewicz – ja chciałbym zwrócić się ponownie z prośbą do Dyrekcji 

Dróg Powiatowych o ułożenie progów zwalniających na ulicy Krukowskiej. Minął prawie rok, 

nic nie zostało zrobione w tym kierunku, ani patroli policji, którzy obiecali, że tam będą, ani 

progów, nic. Tak samo na drodze wojewódzkiej – ulicy Knyszyńskiej miały być pasy koło 

pierwszego skrzyżowania – nie ma pasów, miało być lustro – nie ma i rok czasu minął i nie ma 

odpowiedzi, nie ma nic. Prośba serdeczna o ponowienie. 

 Radna Lengiewicz – zarządzeniem z 10 stycznia o ustaleniu maksymalnego 

wynagrodzenia zarówno dla Dyrektora GOKSiT-u, jak i Kierownika GOPS-u, można uzyskać 

informacje maksymalnego wynagrodzenia 8,5 tys. zł brutto, jednak warunki płacy i pracy,  

dotyczące zastępcy pana Wójta, miały być podane w odrębnym dokumencie, ale takich 

informacji znaleźć na stronie Biuletynu Informacji Publicznej nie można. Czy to jest dostępne?  

 Sekretarz Gminy – warunki zatrudnienia zastępcy wójta wynikają z rozporządzenia. 

Chce pani kwotę, zapraszam do siebie, powiem pani po prostu kwotę. Jestem zatrudniona na 

1/8 etatu jako zastępca, więc z rozporządzenia bierze pani tabelkę, cała kwota podzielić na 

osiem razy jeden – 700 zł.   

 

 

 

http://www.korycin.pl/
http://www.korycin.pl/
http://www.korycin.pl/
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Ad.19/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poprosiła państwa radnych, a także inne osoby obecne na sali obrad o zgłaszanie wolnych 

wniosków i informacji w sprawach różnych. 

 Nie zgłoszono wolnych wniosków i informacji. 

 

 

 

Ad.18/  Wobec wyczerpania porządku dziennego XXXIV Sesji Rady Gminy Korycin 

pani przewodnicząca stwierdzeniem „Zamykam obrady sesyjne” zamknęła je, dziękując 

jednocześnie za sprawny i rzeczowy ich przebieg.  

 

 

 

 

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady 

Ewa Michnowicz             Iwona Chwiećko 

 

 

 

 


